
Pozdrav g. Stevanoviću, 

 

Saglasan sam sa vašim predlogom upućenim zakonodavcu o minimalnoj veličini slova na 

pakovanjima lekova. Jasno je da od čitljivosti zavisi koliko će pacijenti pravilno koristiti svoju 

terapiju. 

 

Prof. Slobodan Janković, načelnik Službe kliničke farmakologije, UKC Kragujecvac 

On Sun, Jan 14, 2024 at 7:09 

 

 

 

* Vaša inicijativa za promenom veličine fonta na pakovanju leka je izuzetno važna, jer smanjuje 

mogućnost grešaka koje mogu napraviti pacijenti koji slabije vide, a kakvih je puno među 

starijom populacijom, koja inače uzima najviše lekova.  

 

Kod nas se inače ne poštuju ni osnovni principi pravilnog obeležavanja lekova koji 

podrazumevaju da se na izdatoj kutiji leka nalepi nalpnica koja nosi podatke o pacijentu i dozi 

koja mu je propisana, nego farmaceuti samo "žvrljnu" na kutiji 2 x 1 ili slično. Zato i ima 

nebrojeno grešaka u praksi koje koštaju ponekad života. 

 

Oni među nama koji su svesni stvarnosti nemaju drugog izbora nego da donkihotovski 

pokušavaju bar neku sitnicu da poprave - svako zrnce znači, ništa nije uzalud, čak i kada ostaje u 

zapećku. 

 

Srdačan pozdrav, 

Prof. Slobodan Janković 

 


